
Interpellasjon politikontakt og beredskap 

 

Indre Fosen Frp vil fremme en interpellasjon på kommunal politikontakt og beredskap 

I den senere tid har vi på Fosen opplevd flere hendelser som ryster et lite og oversiktlig lokalsamfunn. 
Vi har oppblomstring av narkotiske stoffer, trusler mot barneskoler, vold på åpen gate og helt sikker 
flere hendelser som ikke når lokalavisa. 

Indre Fosen Frp deltok i et møte mellom lokalt politi, justisministeren og representanter fra 
regjeringspartiene i sommer. Her kom det frem noen betraktninger og Indre Fosen Frp sendte 
følgende mail til lokalt politi den 21. nov 2019: 

«Viser til møte vi hadde på kontoret ditt sammen med justisministeren i sommer. 

Har også snakket med kommunedirektøren, og ønsker at svarene kommer via henne. 
 
1. Du snakket om innføring av 24/7 ordningen, og at den kunne gi utfordringer da dere måtte 
fordele resursene utover hele uka på en annen måte enn i dag. Det var snakk om at dere 
fryktet å ha lavere bemanning på tidspunkt av dagen/uka der det er påkrevd, i bytte mot 
høyere bemanning på tidspunkt dere erfaringsmessig har klart dere med "bakvakt" 
- Slo disse bekymringene til? 
- Har vi hatt situasjoner der 24/7 ordningen har gitt oss responsutfordringer? 
 
Som folkevalgt fra Indre Fosen er trygghet for "våre" innbyggere viktig, være seg kommunal 
beredskap, men også beredskap fra dere i utryknings-tjenestene.  
 
2. Du snakket videre om at en av formålene med Nærpolitireformen var å gjøre politiet mer 
proff bak pc-skjermen, og på den måte ha bedre oversikt over kriminaliteten som pågår på 
nettet. 
- Har Fosen lensmannsdistrikt oversikt over narkotika situasjonen på Fosen? 
 
Barn som ledes ut i fristelsen har vært mye omtalt i Fosna-Folket i det siste, og ser at 
Ørlandet med Småvik har vært mye i media. Samtidig hører vi at vi har de samme trendene 
her i kommunen, og det bekymrer meg at "vi" ikke er mer på.  
-Er det et resultat av vedtaket vårt om politikontakt? 
 
Videre viser jeg til presentasjonen du hadde i kommunestyresalen, der responstid var et av 
målekriteriene for Nærpolitireformen. 
- Hvordan er responstiden for de forskjellige grendene i Indre Fosen? 
 
I møte jeg viser til, var grenda Leksvik akkurat blitt med og du hadde ikke gode nok tall.  
 
Håper på oppklarende svar, og da via kommunedirektøren, slik at vi alle politikere i Indre 
Fosen får likelydende kompetanse.» 
 
 

Når saken vedr. politikontakt ble presentert sist, fattet kommunestyre et vedtak om å ikke gå for 
denne ordningen. Dette for å få sjekket muligheten av å beholde passmaskin og ha lengre åpningstid 



på lokalt politikontor. Indre Fosen Frp mener at den uløst situasjon må avklares og spør derfor 
ordfører om: 

1. Kan ordfører gi en orientering om status vedr. politikontakt, passmaskin og åpningstid for 
lokalt politikontor? 

2. Kan ordfører legge til rett for at vi som folkevalgte systematisk blir oppdatert om relevant 
informasjon fra politiet, deriblant responstid for grendene i Indre Fosen? 

 

 


